
 

Romelanda UF PROTOKOLL Nr 7  2021 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda 2021-07-01 § 105-120 

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00 
Plats Romevi och Teams 
Närvarande: Maria Carlsbogård, Anna Thelin, Patrik Ewerstein, Maria Forssten, 

Fredrik Sjöberg, Tobias Hildesson, Peter Rodhe, Robert Rehammar och 
David Arfvidsson.  

Delges:          
                    Karoline Ryberg, Janne Flodin, och Anders Larsson

  Ansvarig 
§ 105 Öppnande 
 
§ 106 Dagordning 
 
§ 107 Föregående 

Protokoll 

David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Till dagordning användes föregående protokoll 
 
Föregående protokoll gicks igenom löpande och godkändes. 

 

§ 108  Kansli info Angående filhantering jobbar Robert och Maria C vidare. 
 
Paddelcourten vill ha samarbete, de erbjuder rabatt mot samarbete 
Patrik kontaktar dem.  

RR, MC  
  
PE 
 
 

§ 109 Ekonomi Vi ligger fortfarande plus 
 
Vi har fått respons på vår investeringsstödsansökan och 
kompletterat, hoppas på 140´kr för källargolv och sarg.  
 
Vi fick 7´kr i Coronastöd för fotbollsskolan. 
 
Våran traktor är trasig och vi behöver byta den. Patrik, David, Janne 
och Maria C undersöker och tar in offerter. De kollar också om vi 
kan få något för vår egen i inbyte. Vi behöver ha en fungerande 
traktor i oktober. Till nästa möte bereds punkten med en 
offertsammanställning som görs av Patrik och ett underlag för vad 
vår budget tål tas fram av Maria C. Vi tar fram en skötselplan och 
kontrollplan för traktorn när den är på plats.  
 
Vi accepterar arrendeavtalet med kontraktsnummer 1297-174-004 
med kommunen för 2022-2031.  
 
Vi har fått en faktura för lagning av gräsklipparen från Mera maskin 
på 17´kr inkl moms betalas.  
 
Vi har ytterligare en gräsklippare stående hos Ernst-Arne, ev. är den 
värd 20´kr David kollar vad den kostar att laga.  

 
 
 
 
 
 
 
JF, PE, MC, 
DA  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DA 



  Ansvarig 
 

§ 110 Sponsring Sponsorgruppen har haft möte och rett ut vilka sponsorer vi har. 
Jobbar vidare med idéer på sponsorpaket. 

 
MC, RR, AT 

§ 111 Fotboll  
Janne lagar konstgräset inom kort.  
 

 
 

§ 112 Innebandy Vårt lag läggs ned p.g.a. för få spelare. Tobias önskar lämna 
styrelsen vid nästa årsmöte.  

 

§ 113 Gymnastik Vi behöver en ny ansvarig för gymnastiken men Robert kör en 
säsong till om det behövs. Vi behöver en ny ledare till en extra 16-
grupp. Det är även aktuellt med en ytterligare 18-grupp.   

 

§ 114 Boule De är i gång kl. 14 på tisdagar.   

§ 115 Bordtennis Gunnar Lundberg, Mikael Larsson och Steven Beck hjälper till som 
ledare men det behövs ytterligare hjälp med en yngre grupp till 
hösten. Fredrik och Björn Sjösvärd kan hjälpa till i höst.  

 

§ 116 Förenings- 
organisation / 
Föreningsutveckling 

Bemanning på kansliet;   v.32 Anna 
                                         v.33 Anna 
                                         v.34 vakant  
 

 
 
 
 
 

§ 117 Övriga frågor Målning av Knarta. Sponsorgruppen tittar på ett förslag att ett till 
två lag får möjlighet att måla Knarta mot ersättning i 

Klubbshopen. Maria C jagar målarfärg.  

 

Energieffektivisering. Det behövs hjälp att montera 
solcellställningar och assistans vid lampbyte. Bästa tiden att göra 
detta är v.25 och framåt. Lampbytet tar ca 3-4 dagar. Augusti 
känns rimligt. David, Anna, Patrik och Robert kan ställa upp. 

Robert kontrollerar leveranstider. 

 

Solcellsmontaget tar anläggningsgruppen tag i att ragga folk till. 
Detta får kvarstå till vi vet hur avtalet med kommunen landar.  

Robert kontrollerar leveranstider. 

 

Peter tog upp en ev. utbildningspolicy för klubben vi tittar vidare 
på det.  

 

Rollbeskrivningar vem gör vad behöver tydliggöras. Struktureras 
under nästa möte. Det finns även en utbildning hos SISU i 

styrelsearbete Peter tittar vidare.   

 
 
 
 
 
 
 
RR, DA 
 
 
 
 
MF, RR 
 
 
 
PR 
 
  
 
 
 
 
PR 
 
 
 



  Ansvarig 
Vi vill köpa hjärtstartare och placera den i Knarta. Anna kollar om 
kommunen kan bidra.  

 

AT 

§ 118 
Planering/Aktiviteter 

Planering 2021 
RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00, Inställd  

 
 

§ 119 Nästa möte Nästa möte är 17/8 kl.19.00-20.30   

§ 120 Avslutning Mötet avslutades  

 
 
 
 

…………………………….. ……………………….. 

David Arfvidsson Maria Forssten 
Ordförande Sekreterare 


